
Möte i Hunnebostrand, styrelsen för Svenska 2.4mR förbundet  
2018-05-09 
Närvarande: Sven Asklund, Claes Bengtzon, Östen Pettersson och Ulf Bengtsson. 

 
1.Mötet öppnades av ordf. Sven Asklund. 
 
2. Dagordning  
    Utsänd dagordning godkändes 
 
3. Ekonomirapport 2017-2018 

Clas Bengtzon gick igenom ekonomin. Vi har ca 70 000 i kassan, det ändras lite, efterhand      
som medlemsavgifterna kommer in. 
 

4. Budgetförslag  2018-2019  
Det är inte så mycket vi kan påverka, vi har fasta kostnader till SSF, ICA(internationella förb),   

försäkring, hemsida m.m. 
Intäkter kan vi försöka öka genom att värva nya medlemmar och sponsorintäkter. 

 
5.  SM 2019, ska vi delta i SM veckan Malmö 28-30 juni  
     Styrelsen beslöt att fråga medlemmarna, eftersom många var samlade i Hunnebo. 
. 
6.  Rankingseglingarna 2019. Hur gör vi med träningslägret i Hunnebostrand 
      Kristi Himmelsfärdsdagen är den 30 maj. 
     Styrelsen och berörda arbetar vidare med Rankingseglingarna, Rank 1 och träningsläger 
      finns i nuläget inget förslag, men det löser sig förmodligen i Hunnebo, Rank 2 Gävle, 
      Rank 3 SM 2-4 aug, Rank 4 i slutet på augusti eller i början på september och Rank 5 i 
      Halmstad i September.  Ställen som kom upp och diskuterades är Vadstena, Mariestad,   
      Åmål, Träslövsläge och Kullavik.  
      Någon medlem, kanske har något bra förslag? 
       
7.  Gröningen 
      Utnyttjar vi Gröningen tillräckligt?  Hur får vi bättre fart på utlåningen. Vi fortsätter, som         
     tänkt, att göra reklam på dom ställena vi kommer till att det finns möjlighet att prova på  
      segling och att vi ska tala om det genom information på klubbens anslagstavla och   
       hemsida. 
 
8.  Hur stärker vi 2.4 klassen 
      Inga nya idéer, utnyttja Gröningen se ovan, det blev inte så lång diskussion då mycket är 
      är diskuterat innan och det är trots allt medlemmarna som får göra grovjobbet ute på 
      flottiljerna med att prova på och annan PR.  
 
9.  Mötet avslutas.   
      


